

CATHERINE BLEWETT

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Since January 2015

Clerk of the Executive Council and Secretary to Cabinet, Government of Nova Scotia

2014 - Present

Deputy Minister of Intergovernmental Affairs and CEO of the Office of Immigration,
Government of Nova Scotia

2011 - 2014

Deputy Minister of Intergovernmental Affairs and CEO of the Office of Aboriginal Affairs,
Government of Nova Scotia

2009 - 2011

Director of Operations for Nova Scotia, Citizenship and Immigration Canada

2001 - 2009

Director, Intergovernmental Relations, Atlantic Canada Opportunities Agency
Director, Infrastructure, Atlantic Canada Opportunities Agency

1990 - 2001

Various positions, Departments of Finance and Intergovernmental Affairs, Government
of Nova Scotia

CATHERINE BLEWETT

EXPÉRIENCE PROFESSIONNELLE

Depuis janvier 2015

Greffière du Conseil exécutif et secrétaire du Cabinet, gouvernement de la Nouvelle-Écosse

2014 – présent

Sous-ministre des Affaires intergouvernementales et directrice générale de l'Office de l'immigration, gouvernement de la Nouvelle-Écosse

2011 - 2014

Sous-ministre des Affaires intergouvernementales et directrice générale de l'Office des affaires autochtones, gouvernement de la Nouvelle-Écosse

2009 – 2011

Directrice des Opérations pour la Nouvelle-Écosse, Citoyenneté et Immigration Canada

2001 – 2009

Directrice, Relations intergouvernementales, Agence de promotion économique du Canada atlantique

Directrice, Infrastructure, Agence de promotion économique du Canada atlantique

1990 – 2001

Divers postes, ministères des Finances et des Affaires intergouvernementales, gouvernement de la Nouvelle-Écosse